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VERZOEK  TOT  INLICHTINGEN 
 
 
Datum 10-01-2019 
  
Namens fractie Samen Verder 
  
Indiener Rian Janssen 
  
Vraag In de decembermaand is in onze gemeente een inzamelingsactie 

geweest voor de voedselbank. Een heel mooi initiatief dat wij uiteraard 
van harte ondersteunen. In de gemeente Beesel is geen voedselbank 
maar kan gebruik gemaakt worden van de voedselbank in Venlo. Wij 
hebben begrepen dat hiervoor een door de gemeente afgegeven indicatie 
nodig is.  
Onze vraag is: hoeveel gezinnen of alleenstaanden uit onze gemeente 
maken gebruik van de voedselbank en is voor degenen die geen vervoer 
hebben iets geregeld? 
 
 
 

  
Antwoord In de inleiding op uw vraag geeft u aan dat er indicatie van de gemeente 

Beesel nodig is om in aanmerking te komen voor ondersteuning door de 
Voedselbank. Deze veronderstelling is echter onjuist, de gemeente 
Beesel heeft geen toetsende rol in het aanwijzen van mensen die in 
aanmerking komen voor deze ondersteuning. 
 
In aanvulling hierop het antwoord op de twee vragen: 

- Het aantal gezinnen of alleenstaanden uit onze gemeente dat 
gebruik maakt van de voedselbank hebben we, mede om die 
reden, dan ook niet in beeld. 

- Voor degene die geen vervoer hebben naar de voedselbank 
hebben we geen specifieke vervoersregeling. Vanuit onze manier 
van werken staan we bij een vervoersvraag er wel voor open om 
met iemand daar het gesprek over aan te gaan en samen te 
zoeken naar een passende oplossing. Dat kan bijvoorbeeld zijn 
door een verwijzing naar voorliggende algemene voorzieningen 
of via een versterking van iemands eigen netwerk.  

 
  
Portefeuillehouder* Bram Jacobs 
  
Afhandeling* 28-01-2019 
 
 
  
 
* in te vullen door de griffie 


